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致︰選舉主任 

確認已妥善銷毀選民資料的回條 

（供補選後使用） 

鄉郊補選 

(* 原居民代表／居民代表／街坊代表) 

 __________________   (鄉事委員會)   _________________________  (*村／墟鎮) 

補選日期：2024 年 12 月 1 日 

 
本人已根據承諾妥善銷毀上述補選的： 

 

□ 正式選民登記冊的摘錄的硬複本，載有有關鄉郊地區內選民的姓名、主

要住址、通訊地址(如有的話)、電郵地址(如有關選民已向民政事務總署

提供電郵地址作接收候選人的選舉郵件之用); 及／或  

 

□ 正式選民登記冊的摘錄的軟複本，載有有關鄉郊地區內選民的姓名、主

要住址、通訊地址(如有的話)、電郵地址(如有關選民已向民政事務總署

提供電郵地址作接收候選人的選舉郵件之用) 

 

及從上述複本複製的選民個人資料 。 

 

*候選人／選舉代理人簽署︰ 

 

_______________ 

候選人姓名（正楷）︰ _______________ 

選舉代理人姓名（正楷）︰ _______________ 

*候選人／選舉代理人聯絡電話︰ _______________ 

日    期︰ _______________ 

* 請刪去不適用者。    
□請在合適的方格內加上「」號。 
 
 

待辦事項 
(就 2024 年 12 月 1 日舉行的鄉郊補選而言，請於 2024 年 12 月 16 日下午 6 時或之前交回。) 
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個人資料收集聲明 
 

請注意下列有關在此確認已妥善銷毀選民資料的回條(「回條」)提供個人資料的說明： 

(a) 資料用途 
就此回條提供的個人資料及其他有關的資料，會供選舉管理委員會、民政事務總署、

有關鄉郊地區的選舉主任及有關的政府部門或機構用於與選舉有關的用途。 
 

(b) 資料轉介 
就此回條提供的個人資料及其他有關的資料，可能會提供予其他獲授權的部門、機構

或人士，包括但不限於法院，用於與選舉有關的用途。 
 

(c) 索閱個人資料 
任何人有權根據《個人資料（私隱）條例》（第 486 章）的條文要求索閱及改正他／她

在此回條所提供的個人資料。 
 

(d) 查詢 
關於透過此回條收集的個人資料的查詢（包括索閱及改正個人資料），應向民政事務總

署署長提出（地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 30 樓）。 
 
 
 

民政事務總署 
2024 年 10 月 
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To︰Returning Officer 
 

Reply Slip on Confirmation of Destruction of the Elector’s Information 
 (For use after the By-election) 

Rural By-election 
(*Indigenous Inhabitant Representative / Resident Representative / Kaifong Representative) 

__________________ (Rural Committee) 
_______________________ (*Village / Market Town) 

 
Date of By-election:  1 December 2024 

 
In accordance with my undertaking, I have duly destroyed – 

 
□  the hard copy of an extract of the Final Register which contains the names, principal 

residential addresses and correspondence addresses (if any) of the electors of the 
relevant Rural Area and their email addresses (if the electors concerned have 
provided such email addresses to the HAD for the purpose of receiving election 
mails from candidates); and/or 

 
□  the soft copy of an extract of the Final Register which contains the names, principal 

residential addresses and correspondence addresses (if any) of the electors of the 
relevant Rural Area and their email addresses (if the electors concerned have 
provided such email addresses to the HAD for the purpose of receiving election 
mails from candidates) 

  
in relation to the above By-election and the electors’ personal data copied from the 
aforesaid copies.  

               

Signature of *Candidate/Election Agent :  

Name of Candidate (BLOCK LETTERS) :  

Name of Election Agent (BLOCK LETTERS) :  

Contact Telephone number of *Candidate/Election Agent :  

Date :  
 

* Please delete whichever is inapplicable.  □ Please tick in the appropriate box(es).  
 

 

ACTION REQUIRED 

 (For the Rural By-election to be held on 1 December 2024, please reply on or before 6pm of 16 December 2024.) 
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Personal Information Collection Statement 

 
Please note the following with regard to the personal data supplied in connection with this Reply Slip 
on Confirmation of Destruction of the Elector’s Information (“Reply Slip”)- 

(a) Purpose of Collection 
The personal data and other related information supplied in connection with this Reply Slip will 
be used by the Electoral Affairs Commission, the Home Affairs Department, the Returning 
Officer for the relevant rural area, and other related government departments and organizations 
for election-related purposes. 

(b) Transfer of Information 
The personal data and other related information supplied in connection with this Reply Slip may 
be provided to other authorized departments, organizations or persons, including but not limited 
to the law courts for election-related purposes. 

(c) Access to Personal Data 
A person has the right to request access to and correction of the personal data he/she supplied in 
this Reply Slip in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 
486). 

(d) Enquiry 
Enquiries concerning the personal data collected by means of this Reply Slip (including requests 
for access to and corrections of personal data) should be addressed to the Director of Home 
Affairs (Address: 30th Floor, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong). 
 
 
 

Home Affairs Department 
October 2024 
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